
 
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców przy  

Szkole Podstawowej nr 1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie 
 z dnia 18.11.2020r. 

 
Ze względu na stan zagrożenia epidemicznego ogłoszony w Polsce w roku 2020 i brak 

możliwości organizacji zebrań, Rada Rodziców odbyła posiedzenie  na grupie  
„ Rada Rodziców 2020/21 SP1 Brwinów” działającej na Facebook  

 
1. Otwarto  posiedzenie Rady Rodziców poprzez zamieszczenie w dniu 16.11.2020r 

postu przez Beatę Stegienko o treści: 
 
„WAŻNE! 
Uchwała „Statut” do przegłosowania. 
Bardzo wszystkim dziękujemy za opinie dotyczące projektu zmian do statutu. Po analizie 
wygląda to tak: pkt-4 Tak-1 / Nie 11; pkt 5-Tak-1/ Nie -8, reszta pkt po 1 uwadze. Propozycja 
zmian w pkt 5 od 3 osób. 
Na tej podstawie przygotowany został projekt załączonej uchwały. 
Proszę o zapoznanie się z nią, każdy punkt zmian został osobno zaopiniowany, dla ułatwienia 
pod każdymi proponowanymi przez szkołę zmianami, zamieściłam poprzednie brzmienie. 
Głosujemy do 18.11.2020 ( środa) godz. 20-stej 
To samo wysyła też na -mail. Można tam też głosować. 
Czas nagli, za chwilę będą wystawiane oceny proponowane.” 

 
2. Projekt zmian i uchwały był już szeroko i długo dyskutowany pod postem Luizy 

Godlewskiej- Moroz z dnia 19.10.2020r.o treści: 
 
„Załączam otrzymany w dniu dzisiejszym od p. Dyrektor Projekt zmian do Statusu. Pani 
Dyrektor prosi o jego 
zaopiniowanie do 29 października br. Zmiany do regulaminu pracy szkoły w czasie pandemii już 
zostały wpisane i obowiązują od 15 października br.” 

 
3. Stwierdzono quorum  33 wyświetleń. 

 

4. Poddano pod głosowanie na Grupie FB oraz przez e-mail : 
            Uchwałę Nr 7/11/2020 Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej nr 1 im. J. 

Piłsudskiego w Brwinowie, w sprawie zaopiniowania projektu zmian do statutu 

Szkoły Podstawowej nr1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie. Projektowane zmiany 

będę miały zastosowanie od roku szkolnego 2020/2021 
 

 

5. Uchwałę przyjęto stosunkiem głosowania:     
 

Tak - 23 głosów ( FB 21, e-mail 2) 
Nie - 0 głosów 

 
6. Na tym Przewodnicząca Luiza Godlewska-Moroz zakończyła posiedzenie.  

 
W załączeniu lista obecności  


